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PRO Västre Jär VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2023

PRO Västre Jär lägger verksamhetsåret 2023 till handlingarna. Ett år som varit lite ovanligt med 
fem nya styrelsemedlemmar som startade året tillsammans. Det har gått riktigt bra. Lite 
förändringar har vi infört, bl a en föranmälan av våra medlemmar till våra trivselmöten, vilket har 
fungerat väldigt bra. Alla medlemmar har anammat det.

Vi har nu den 31 december 413 medlemmar varav 341 huvudmedlemmar och 72 st 
sekundärmedlemmar. Av de 413 var 289 kvinnor och 124 män.

Här är berättelse om vårt 15:e år

Vår styrelse har sett ut som följer

Ordförande Sven Mikkelä 
Vice ordförande Christer Hansson
Sekreterare/kassör Britt-Marie Dahlberg 
Studieorganisatör Ann-Kristin Billenqvist

Ledamöter Eva Thulin
Lena Sjöström
Per-Åke Olsson

Ersättare Anne-Marie Ivarsson t.o.m. 23-09-13

Revisorer Arne Björklund
Rolf Sörensson

 Revisorersättare Bertil Malmberg
Margareta Levin

Valberedning Lars-Erik Nilsson
Ann-Christin Dahlgren

Registeransvarig Christer Hansson

Hemsideansvarig Christer Hansson

Rese o. kulturkommitté Britt-Marie Dahlberg
Lars-Erik Nilsson

Studiekommitté Eva Thulin
Mauritz Laneryd
Ann-Kristin Billenqvist
Britt-Marie Dahlberg

Kontaktombud Britt-Marie Dahlberg

Lottförsäljning Eva-Mai och Anders Jönsson

Föreningen tillhör;
PRO Riksorganisation, PRO-distriket i Skåne, PRO samorganisation i Trelleborg, 
ABF sydvästra Skåne, Intresseföreningen för PRO´s Folkhögskola, Skådebanan 
samt Föreningsrådet i Trelleborg kommun.

Tillgänglighetskommittén;
Ledamöter i kommittén för PRO har varit Britt-Marie Dahlberg och Ann-Kristin Billenqvist.
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Ekonomi
Föreningens ekonomi är fortsatt god, detta till trots för ökade omkostnader för bland annat 
lokalhyror och utskänkningen i parken. Vår avsikt har varit och kommer framgent att vara att 
subventionera kostnader, inom ramen för vår budget, som kommer medlemmarna till godo i 
form av lägre priser vid våra träffar.
Vi vill också peka på att lottförsäljningen, ringlotter och trippelskrap, har bidraget till att kunna 
hålla lägre priser.
Kan dock peka på att PRO riks aggressiva  telefonförsäljning av trippelskrapet har gjort att vår 
försäljning vid mötena har minskat påtagligt. Vi är dock mycket tacksamma för att medlemmarna 
löser in sina vinstlotter hos oss. 
I likhet med tidigare så är den viktigaste inkomstkällan medlemsavgifter, föreningsbidrag från 
kommunen och naturligtvis lotteriförsäljning ovan.
Vi kan också glädja oss åt att Carl Jönssons underhållsstiftelse bidrog med ca 12.000 kronor 
till vår verksamhet.
Styrelsen tog tidigare under året ett beslut att flytta en del av föreningens medel till ett 
räntebärande konto. Alla bäckar små.
Vi har några sponsorer som skänker varuvinster och någon som skänker kontanter och 
presentkort. Oavsett vilket gör det att våra prisbord oftast innehåller många och trevliga vinster.
Årets sommarfest vid Skegrie mölla lockade ca 65 st betalande medlemmar och trots att vi behöll 
priset från föregående år lyckades vi hålla budgeten, mycket tack vare bra avtal med underhållning
och inköp av mat etc.
Det gångna året har vi inte haft så många resor och teaterbesök mycket beroende på att det har 
blivit svårt att samla tillräckligt många för att fylla en buss. Mycket beror troligen på att priserna 
har stuckit i höjden. T o m när vi samarbetat med de andra föreningarna har det varit svårt.
Vårt avtal med ABF sydvästra gör att vi kan ha många av våra cirklar i deras lokaler på 
Västergatan utan att det kostar oss något alls eller mycket lite. De kulturbidrag vi har rätt till, 
räcker oftast till ersättning för lokalhyrorna.
Vi kan glädjande nog summera året med ett litet överskott.

Hemsidan
Våra hemsidesansvariga lägger ner mycket arbete för att hålla sidan uppdaterad och så aktuell 
som möjligt. Vi tackar därför cirkel- och aktivitetsledare samt våra ledare för studiebesöken för att 
man skickar in bidrag, många gånger med foton som kan publiceras på hemsidan.
Tänk på att hemsidan är ett av våra ansikten utåt och det gäller att påminna ev. nya medlemmar 
att kolla på den.

Styrelsemöten
Vi har haft 8 st protokollförda styrelsemöten, de flesta i ABF´s lokaler på Västergatan.
De protokollförda års- och höstmötena genomfördes i parken.

Information för nya medlemmar
Informationsmöte med personlig inbjudan till nya medlemmar om PRO´s verksamhet i allmänhet 
och PRO Västre Jär i synnerhet har hålls normalt två gånger per år, vår och höst. Höstmötet 
ställde vi in p g a för få nya medlemmar. Dessa informerades istället brevledes.
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Mötesverksamheten 2023

Januari - Årets första trivselmöte hölls i parken, Geografiquiz. Ca 65 medlemmar.

Februari - årsmöte detta hölls på Parken i Trelleborg. 80 medlemmar deltog.
Att leda årsmöteshandlingarna valdes Annmargrete Persson och till mötessekreterare valdes 
Helene Sörensson.
Till rösträknare tillika justerare Ullis Johansson och Eva-Mai Jönsson.
Som ersättning för avgående Lena Lennartsson, Helene Sörensson, Ann-Catherine 
Waldermarsson, Paul-Ingvar Holmqvist och Kerry Johansson valdes Britt-Marie Dahlberg, 
Christer Hansson, Ann-Kristin Billenqvist, Per-Åke Olsson och Lena Sjöström.
Peter Svensson, kyrkomusiker från Anderslövs församling spelade och hans kör sjöng.

Mars - Seniorshop kom och visade kläder burna av några av våra egna medlemmar. Många 
trevliga vår- och sommarkläder visades upp, alla som passar oss äldre seniorer. 
Ca 94 medlemmar.

April - Lotta Wahlqvist från Citysamverkan som kom och berättade om vad Citysamverkan står för.

Maj - En bussresa med Mårtensson buss till Danmark, Graceland och Regnskogen ersatte 
månadens trivselmöte. Genomfördes tillsammans med PRO Trelleborg.

Juni - Den årliga sommarfesten på Skegrie Mölla med musikunderhållning, allsång och tipsrunda 
lockade ca 65 medlemmar. Priser delades ut till de med bäst resultat efter tipsrundan, som i mångt 
handlade om Skegrie med omnejd. 
Det såldes trippelskrap och ringlotter och många gick hem med fina priser.
Denna årliga aktivitet innebär att föreningen måste engagera en del extrahänder/fötter 
bland våra medlemmar. Hittills inga problem.

Juli - Den årliga aktiviteten ute i Albäckskogen lockade ca 50 medlemmar som samlades runt 
grillplatsen för att inmundiga grillade korvar med bröd. Tipsrunda med inriktning på Albäcks djur- 
och fågelliv lockade ca 50 medlemmar. Per-Åke och Lena hade grävt djup för att hitta lämpliga 
frågor.

Under juni- juli och augusti har det ordnats cykelturer, både härs och tvärs i Trelleborgs 
omgivningar.

Augusti - Trivselmötet efter sommaruppehållet. Vi lyssnade på BAKIT som berättade om sina två 
första böcker och gav oss en förstahandstitt av den 3:e boken om samlare och nördar i Trelleborg 
med omnejd. Ca 60 medlemmar.
Under Palmfestivalen i augusti samarbetade vi med PRO Sjöormen och PRO Trelleborg med att 
dela ut information och sälja skraplotter

September - Föreningen Gamla Trelleborg visade en inspelad intervju med Rune Andersson på 
gummifabriken. Ca 80 medlemmar.

Oktober - Seniorshop i repris. Ca 90 medlemmar.

November - Protokollfört höstmöte med förslag till verksamhet och budget för år 2024.
Svalövs PRO-Kör underhöll ca 90 medlemmar.

December - Julavslutning  med glögg och pepparkaka, landgång, dryck, kaffe och
mandelmussla. Ett stort julklappslotteri med i huvudsak skänkta vinster, vackert inslagna i färgglatt 
papper och fina snören, avslutade mötet. En kör från Anderslöv och Trelleborg, på sammanlagt 
12 personer, underhöll de ca 90 medlemmarna.
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Studiebesök
tillsammans med engagerade medlemmar har det genomförts ett antal studiebesök 
i och runtom Trelleborg,
Alla studiebesöken har varit välbesökta och i några fall har det vaskats fram repriser för att stilla 
allas nyfikenhet.

Januari - Palms Åkeri

Februari - Församlingshemmet

Mars - Anderslövs museum

April - Viktoriasalongen

Maj - Modelljärnväg i Smygehamn.

Juli - Busstur med regionbuss till Ystad.

September - Storköksbutiken i Trelleborg tog emot två grupper om vardera 15 medlemmar.

Oktober - Inget studiebesök

November - Uniformsmuséet i Klagstorp

Cirklar och aktiviteter
Cirklarna har i princip genomförts enligt studiehäftet för 2023.
Någon cirkel kunde inte genomföras p g a för litet intresse. 
Däremot har cirkeln ”Är du beredd behöver du inte vara rädd” blivit mycket populär. 
Denna cirkel kommer också att genomföras kommande år 2024. 
Cirkelledare var och är Lars Erik Nilsson.

En annan cirkel med en tydlig samhällsinriktning är ”Diskussionsklubben” under ledning av 
Anders Yngve. Inbjudna gäster från olika delar av samhället, som företag, kommun och politiker 
ställs till svars av intresserade och frågvisa deltagare.
Anders Yngve har en mångårig erfarenhet och ett stort kontaktnät som han utnyttjar till fullo.

Ett trevligt inslag som engagerade en hel del av våra medlemmar var Eva Thulins ”kluringar” 
som hon och ”natur- och stadsvandrarna” kläckt fram under sina turer runt om i staden.
Ett inslag som ger mersmak inför nästa år.
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Slutord
År 2023 kan sammanfattas med att vi fortfarande lider av effekterna av nästan tre pandemiår. 
Antalet medlemmar, har liksom för nästan alla liknande föreningar i Trelleborg, minskat.
Det är dock glädjande att notera, att antalet besökare till våra trivselträffar successivt 
ökat under året.

Det faktum att vi med kort varsel tvingades flytta några av våra möten, ställde till en del problem för
några av våra cirklar. Då vi inte disponerar någon egen lokal håller vi våra möten i Parken och där 
kommer kommunens önskemål i första hand. Vi ser ändå positivt på att vi kan betrakta Parken 
som ”vår” lokal och att vi där har möjlighet att ta emot många medlemmar vid våra trivselmöten. 

2023 var det sista året då fördelningen av kommunbidraget styrdes av antalet 
föreningsmedlemmar. Den nya fördelningsmodellen är inte känd i dagsläget, men vi hyser gott 
hopp om att kommunen ska se värdet av vår verksamhet som, bland annat, bidrar till ökad 
livskvalitet och minskad ensamhet för pensionärer i vår förening, och därmed även fortsättningsvis 
stödja föreningen ekonomiskt.
Styrelsen kommer löpande att informera medlemmarna genom månadsbrev, på hemsidan och vid 
våra trivselmöten.

Med årsmötet 2024 kliver vi in ett nytt verksamhetsår enligt de planer som medlemmarna 
godkände på höstmötet i november 2023.

Vi hoppas att vi kan fortsätta vår varma, välkomnade och vänskapliga atmosfär där vi alla ska 
känna oss sedda och omtyckta. 
Dessutom vill vi vara en tydlig röst för våra äldres villkor i samhället.

Alla nya idéer och synpunkter välkomnas så att vi kan fortsätta förverkliga den målsättning vi 
har i föreningen – Mångfald – Kultur – Hälsa.

Vi tackar våra medlemmar som både i stort och smått ställt upp och hjälpt till att hålla 
i gång vår förening.

Sven Mikkelä Christer Hansson
Ordförande Vice ordförande

…............................. …...............................

Britt-Marie Dahlberg Ann-Kristin Billenqvist
 Sekreterare/kassör Studieorganisatör

…............................ …................................

Eva Thulin Lena Sjöström
Ledamot Ledamot

…............................. …................................

Per-Åke Olsson 
Ledamot

….............................
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